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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbelikérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelémmel az Országgy ű lésről szóló 2012 ,
évi XXXVi . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
a Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48. *
I . pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot
vezető miniszterhez ,

„Már az óvódás gyermekektől is el akarják venni a csalkrli pótlékot? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön nemrégiben azt mondta, hogy „a hároméves kötelező óvodáztatás alól mentességet kaphatnak
azok akiknél úgy látják, a családban jobbanhiztos(tott az iskolára való felkészülés 5 éves korig.
Ahol viszont szükséges és indokoltaz ó voilcíztatás hároméves kortól, ott a családi pótlékot ugyanúgy
összekötik ezzel, mint az iskolába járásnál " ,
Ez az egész elképzelés több sebb ő l vérzik. Nem világos, hogy ha kötelezővé akarták tenni az
óvodáztatást három éves kortól, akkor egyébként miért tesznek bele egy kiskaput? Mi lesz a valódi
döntő tényező abban, hogy kinek kötelező és kinek nem? Az egyik család jó család, a másik nem?
Vagy az már Önöknek nem is család?
A családi pótlék iskolalátogatáshoz kötésével is bebizonyították már, hogy Önöknek nem az a
fontos, hogy a gyerekek iskolába járjanak és ehhez minden segítséget megadjanak, hanem hog y
megbüntessék ezeket a családokat, Most ezt akarják tenni az óvodásokkal is .
Mindezt még igazságtalanabbul, hiszen az egyik gyerek felmentést kap a kötelezés alól, a másik
gyerek kellő hiányzás után pedig, még azt a támogatást is elveszítheti, amit a felmentést kapot t
	gyerek ellenőrzés nélkül megkap. Ez Ön szerint ez igazságos?

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
• Ki és pontosan mi alapján fogja eldönteni azt, hogy a gyermek számára „a családban

jobban biztosított az iskolára való felkésziilés ”?
• Mi a valódi célja ennek a felmentési lehet őségnek? Vagy csak arról van szó, hogy nincs

elég férőhely?



30/10 2014 CS. 10 :36 FAX +36 1 441 5983 MSZP PENZUGYI CSOP .

	

Q002/00 2

+ Mennyi hiányzás után fogják elvenni az óvodásoktól a családi pótlékot?
• Mi lesz a sorsa a hátrányos helyzetű családok számára bevezetett, jelenleg óvodáztatás i

támogatás néven működő ellátás sorsa? Esetleg az óvódásoknak járó családi pótléko t
fogják így nevezni és a mostanit pedig megszüntetik ?

• Mi a helyzet a kéthónapos nyári szünidővel? Olyankor felmentést kapnak a szankció
alól a családok, vagy végre nyáron is lesz mindenhol óvoda ?

• Mekkora spórolást várnak ettől az újabb szankcionálástól ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. október 30 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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